





# ☆★☆Information about visiting spots☆★☆

## The most popular landmark in Kyoto, Fushimi Inari Taisha

"Fushimi Inari" was awarded #1 in Trip Advisor's "Top Japanese landmarks" for 3 consecutive years. How incredible the vermilion torii-lined pathway is!! This is called "Senbon Torii", which literally means one thousand Shinto gates. This location was once used for shooting a Hollywood movie. So many fox statues are around the site, as foxes are believed to be messengers of Shinto God Inari.

- The way to Fushimi Inari is very complicated. Please follow your guide to the first torii gate.
- Your guide will tell you where and when you should come back. Get back to the parking lot together.
- Caution: We need to be on time. Do not go too far. The inner shrine is the best part to return.

### UNESCO World Heritage Site: Kiyomizu-dera Temple

You might have seen the picture of a large wooden stage of the main hall, supported by tall pillars, which juts out 13 meters above the hillside. Since February 2017, the main hall has been covered up for the renovation of its roof, but visitors are still allowed to enter the main hall and have a chance to take a glimpse of the work in progress. (The temple aims to complete all work by 2020). The Otowa Waterfall is also famous at the Kiyomizu-dera. The temple derives its name from the fall's pure waters. Behind the main hall stands Jishu Shrine, which is also a shrine worshipping the deity of love and matchmaking. There are steps leading down from Kiyomizu-dera Temple. These are two of Kyoto's most attractive streets, Sannei-zaka and Ninen-zaka. Along the beautiful exotic slopes, you will find various shops and restaurants.

- Entrance fee is not included. Entrance fee: Adult JPY 400 «September»
- ●Lunch time is included in the period of 90 min. Kiyomizu-dera Temple is very crowded. Don't be late. 《October-December》
- ●Kiyomizu-dera Temple and Ninen-zaka& Sannei-Zaka (total for 90 min). Kiyomizu-dera Temple is very crowded. Don't be late.

### Japan boasts to the world: The Temple of the Golden pavilion (UNESCO World Heritage Site)

The official name of the temple is "Rokuon-ji" with extensive land but the magnificent reliquary hall decorated with gold leaf is famous as Kinkaku-ji Temple (the Golden Pavilion). Sadly, the pavilion was burned down in 1950 by a young monk who envied the beauty of the pavilion. The event was later fictionalized as "The Temple of the Golden Pavilion" by the renowned author Yukio Mishima (The present pavilion was rebuilt in 1955).

Entrance fee is not included. Entrance fee: Adult JPY 400

#### Time flies in Arashiyama. Close your trip in Bamboo Grove

Arashiyama is well-known for its scenic beauty. Beautiful Japanese scenery spreads out there especially when Mt. Ogura is covered with cherry blossoms and autumn foliage. After passing the street of souvenir shops, you will enter Arashiyama's most famous "bamboo groves". Let's stroll the quiet pathway and enjoy the mysterious atmosphere as if you entered the world of an old tale. If you still have times, a visit of "Tenryu-ji Temple", a UNESCO World Heritage Site, known for its beautiful garden, is highly recommended.

《October-December》

Lunch time is included for 90 min. Please have your own lunch

### 1, 京都最熱門的人氣旅遊景點, 伏見稻荷大社

伏見稲荷大社最著名的【千本鳥居】,源自江戶時代,來此許願的人以捐款建立鳥居,長年累月成爲一條朱紅色的神秘隧道。其中以本殿通往奧殿這一段最為密集。爲了目睹這神秘的隧道,慕名而來到的遊客也很多。

狐狸被稱爲稲荷大神的使者,因此在神社境內,隨處可見表情各異,嘴中叼著不同實物的狐狸石雕,當然也代表 著不同的祈願含意…!!

●注意:請遊客掌握好景點的參觀時間。並務必在集合時間內到達集合地點。

### 2,世界遺産・清水寺・・・可觀賞到江戸時代開始延續下來的伝統建築物!

清水寺為棟樑結構式寺院,建造在斷壁之上的正殿(國寶),最大的特色為大殿前懸空的「舞台」。可以進入大殿前懸空的「舞台」遙望京都景色•拍照留影。(正殿施工中: 2017年2月~ 未定)。位於清水舞台下方的靈泉(音羽瀑布),也是清水寺名字的由來。靈泉共分成3道,從左至右代表學業、戀愛、長壽。清水寺正殿旁邊有個「地主神社」,以祈願良緣著稱。尤其是一對稱為「變愛占卜石」的石頭,吸引許多年輕人來此。

沿着清水寺參道向下,有諸多排列整齊的古色古香小店,這就是著名的三年坂·二年坂。在這裡您會看到只有在 日本才能買得到的和風小飾以及點心。本次行程的午餐時間就是在這裡,這裡有京都特產名物湯豆腐,蕎麥面•天 婦羅等日本特有的日式料理,或者只有在這裡才能體驗到的茶泡飯•醬菜自助餐。

●清水寺入場費不包含在團費內。成人: 400 日元

●<9 月>:(清水寺 & 三年坂・二年坂 & 自由用餐/90 分)

注意:在有限的時間裡,入舘參觀清水寺並在遊覽三年坂·二年坂後、用餐(午餐時間根據您選擇的用餐餐廳,用餐遊客比較多,等待時間會長)所需時間會比較長。因此,請遊客掌握好每個景點的參觀時間。並務必在集合時間內到達集合地點。

●<10 月~12 月>:(清水寺 & 三年坂・二年坂/90 分)

注意:請遊客掌握好每個景點的參觀時間。並務必在集合時間内到達集合地點。

## 3, 日本世界文化遺産・金閣寺

日本的世界遺產金閣寺,正式名稱為鹿苑寺。因為寺內主要建築舍利殿的外牆以金箔裝飾所以俗稱「金閣寺」。很不幸的,在 1950 年,舍利殿因為一名見習僧人放火自焚而完全燒毀。據説是因爲他對金閣寺的美感到嫉妒。這個事件不僅震憾了全日本,也造就了一部偉大的文學作品,三島由紀夫的「金閣寺」。現存的舍利殿是 1955 年根據原樣重新修復建造。根據不同的季節,釋放不同的獨特魅力。據說也是著名的能量景點!

●金閣寺入場費不包含在團費內。成人: 400 日元

注意: 請遊客掌握好景點的參觀時間。請務必在集合時間內到達集合地點。

## 4,讓您忘記時間流逝的嵐山。本次行程的最後一站漫步竹林小徑♪

嵐山境内有很多著名的景點。在著名的杜月橋前拍下這美好的時刻吧~!! 春天有小倉山盛開的櫻花,秋天有色彩艷紅的紅葉。 穿過排列整齊的諸多特產小店,就是嵐山著名的「竹林小徑」。漫步在悠然古樸的夢幻小徑感受此刻的寧靜。這裡也是留下完美回憶的拍照景點!! 經過竹林漫步后,如還有剩餘時間,建議大家將前往擁有世界遺產庭園的『天龍寺』。

●<10月~12月>:(嵐山&自由午餐/90分)。

注意:因此,請遊客掌握好景點的參觀時間。請務必在集合時間內到達集合地點。